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Oœwiadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Adama Giersza

Panie Ministrze!
W imieniu organizatorów igrzysk polonijnych w Zakopanem zwracam siê do pana z proœb¹, aby roz-

wa¿y³ pan przekazanie 400 tysiêcy z³ z bud¿etu, jakim pan dysponuje, na organizacjê zimowych igrzysk
polonijnych w Zakopanem.

Panie Ministrze, chcê tu podkreœliæ, ¿e zespó³ polonijny obni¿y³ o kilka tysiêcy kwotê 300 tysiêcy z³
z wniosku, jaki z³o¿y³o stowarzyszenie „Wspólnota Polska”, w zwi¹zku z czym Komisja Spraw Emigracji
i £¹cznoœci z Polakami za Granic¹ przyzna³a na ten¿e cel 290 tysiêcy z³.

Organizatorzy zimowych igrzysk polonijnych zwracali siê do stowarzyszenia „Wspólnota Polska”, aby
stowarzyszenie wyst¹pi³o do komisji senackiej o dotacjê w wysokoœci 500 tysiêcy z³. Z niewiadomych
dla mnie przyczyn „Wspólnota Polska” o tak¹ kwotê nie wyst¹pi³a. Dlatego jest proœba do Prezydium Se-
natu, aby uwzglêdniono tê sprawê i przekazano ca³¹ kwotê, o któr¹ zwróci³a siê „Wspólnota Polska”,
czyli 300 tysiêcy z³, na organizacjê igrzysk polonijnych w Zakopanem.

Umotywowaæ tê proœbê mogê w ten sposób. W tej chwili w igrzyskach mo¿e wzi¹æ udzia³ tylko trzystu
uczestników, a zg³osi³o siê szeœciuset dziewiêædziesiêciu dziewiêciu uczestników z krajów wschodnich. Orga-
nizatorzy musieliby wyeliminowaæ trzystu dziewiêædziesiêciu dziewiêciu ze wzglêdu na brak pieniêdzy. Jest
wiêc bardzo uzasadnione, aby minister sportu przeznaczy³ na ten cel kwotê 400 tysiêcy z³, jak równie¿ to, aby
Prezydium Senatu podnios³o ostateczn¹ kwotê dotacji o te kilka tysiêcy.

Organizatorzy zg³osili kilka próœb do sponsorów, do samorz¹dów lokalnych i do firm. Byæ mo¿e zosta-
nie uzbierane tyle pieniêdzy, ¿eby wszyscy zg³oszeni, to znaczy szeœæset dziewiêædziesi¹t dziewiêæ osób,
mogli wzi¹æ udzia³ w igrzyskach. By³oby wielkim nieporozumieniem, gdybyœmy nie dopilnowali tego, aby
wszyscy zg³oszeni mogli wzi¹æ w tym udzia³. Ponadto trudno by³oby organizatorom wyeliminowaæ grupê
trzystu dziewiêædziesiêciu dziewiêciu osób, które nie mog³yby wzi¹æ udzia³u w zawodach, bo nie wiadomo,
jakie kryterium trzeba by zastosowaæ, aby wyselekcjonowaæ te trzysta osób, które mia³yby tu przyjechaæ.

Panie Ministrze, uczestniczy³ pan w zawodach pucharu œwiata w Zakopanem i zadeklarowa³ pan,
w obecnoœci innych uczestników, ¿e wesprze te igrzyska. Tym bardziej wiêc zwracam siê do pana i jesz-
cze raz proszê o wsparcie.
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